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Datum:		 	 10	december	2020	
Onderwerp:		 	verslag	van	de	vergadering	van	de	Adviesraad	Samenlevingszaken	

Maassluis	(er	werd	digitaal	vergaderd).	
Samensteller:		 Joke	van	Zalingen	
	
Aanwezig:								 Sjoukje	van	der	Loo,	Els	Klop,	Henri	Brendel,	Marga	Brijs,	Stefan	

Versloot,	Coby	Lammers,	Pira	Rajahkumar,	Thomas	van	Arendonk,	
Xandra	v.d.	Endt,	Jan	Willem	Hoogendijk	

Afwezig:			 	 Henk	van	Goor	

1. Opening.	
Voorzitter	Henk	van	Goor	is	verhinderd.	Els	klop	vervangt	hem	voor	vanavond.	
	

2. Digitale	ontmoeting	met	de	wethouders	Bronsveld	en	Kuiper.	
Wethouders	Bronsveld	en	Kuiper	sluiten	digitaal	aan	tijdens	deze	laatste	vergadering	van	
het	jaar	(wethouder	Voskamp	is	helaas	verhinderd).	Zij	spreken	hun	dank	uit	voor	de	inzet	
van	de	AS	in	dit	lastige	jaar.	Het	werk	van	de	AS	wordt	door	het	college	zeer	gewaardeerd;	
door	deze	inbreng	vanuit	de	Maassluise	samenleving	worden	de	collegevoorstellen	beter.		
Het	zou	fijn	zijn	als	de	AS	weer	op	werkbezoek	kan	gaan.	
Gebruikmakend	van	de	gelegenheid	gaat	wethouder	Corine	Bronsveld	op	verzoek	van	Els	
nog	wat	nader	in	op	de	Herijking	Jeugd	en	de	Startnotitie	uitvoeringsprogramma	WMO	
2021.	De	drie	MVS-gemeenten	krijgen	alsnog	de	ruimte	van	de	Gemeenschappelijke	regeling	
GRJR	om	driekwart	van	de	jeugdhulp	zelf	en	dichtbij	huis	in	te	kopen.	Ze	blijven	daarom	in	
de	GR.	De	nieuwe	manier	van	inkopen	gaat	nu	wel	een	jaar	later	in	(2023).	Verder	wordt	de	
Startnotitie	Wmo	pas	in	het	tweede	kwartaal	van	2021	verwacht,	onder	meer	om	de	AS	
ruimte	te	geven	om	advies	uit	te	brengen.	Sjoerd	Kuiper	gaat	in	op	de	nieuwe	wet	
Inburgering.	Deze	wordt	later	ingevoerd,	de	centrale	coördinatie	komt	bij	SOW	te	liggen,	wat	
naar	verwachting	efficiënter	zal	werken.	
	

3. Mededelingen.	
Terugblik	bijeenkomst	subsidiebeleid.		
Thomas	was	hierbij	aanwezig	en	heeft	een	verslag	hiervan	rondgestuurd.	Hij	vond	het	een	
goed	en	constructief	overleg.	Goed	voorbereid	en	begeleid.	Alle	subsidiepartners	hebben	een	
brief	gekregen	om	deel	te	nemen	aan	dit	overleg	(in	kleine	groepjes	van	10	deelnemers).	Een	
viertal	redenen	lag	op	tafel	om	het	huidige	beleid	te	vernieuwen:	

• Toenemende	complexiteit	in	de	samenleving.	
• Meerdere	beleidsterreinen	
• Veel	initiatieven	vanuit	inwoners	
• Geen/	minder	dubbele	activiteiten,	dit	levert	een	bezuiniging	op	

Sjoukje	gaat	na	wanneer	er	een	ambtelijk	advies	over	de	nieuwe	aanpak	van	het	
subsidiebeleid	naar	het	college	wordt	gestuurd.	
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Nieuw	aspirant	lid.	
Jan	Willem	Hoogendijk	stelt	zich	voor	als	aspirant-lid	van	de	AS	en	vertelt	over	zijn	motieven	
en	interesse	om	toe	te	treden.	Hij	heeft	zich	al	behoorlijk	ingelezen	en	verschillende	
initiatieven	ontplooid.	Zo	gaat	hij	binnenkort	(met	Sjoukje	en	Xandra)	kennismaken	met	het	
wijkteam.	Henri	biedt	aan	om	Willem	met	raad	en	daad	bij	te	staan.	
	
Vergaderdata	2021	op	woensdag	of	donderdag.	
De	keuze	valt	op	donderdagavond;	Als	de	Corona-maatregelen	versoepeld	zijn,	kan	de	AS	
vergaderen	in	de	raadzaal	van	het	stadhuis.	Als	Pira	zijn	voetbal-activiteiten	opnieuw	
oppakt,	kan	de	situatie	worden	herzien.	
	
Terugblik	overleg	met	voorzitters	van	adviesraad	VSM.	
Uit	het	overleg	is	duidelijk	naar	voren	gekomen	het	nut	van	samenwerking	en	het	delen	van		
informatie.	Samen	sta	je	sterker.	Als	het	gaat	om	gemeenschappelijke	regelingen	zoals	SOW	
is	een	gezamenlijk	advies	misschien	handig.	
Sjoukje	heeft	nog	een	mededeling	van	Ilse	De	Jonge	dat	ROG	plus	de	drie	MVS-adviesraden	
wil	bijpraten	over	“Meedoen	in	de	stad”,	voorheen	Schoon	Huis,	over	hoe	zij	omgaan	met	
huishoudelijke	hulp.		Geïnteresseerden	kunnen	zich	opgeven	bij	Sjoukje	voor	een	digitale	
sessie.	Els	zorgt	voor	communicatie	naar	de	werkgroep	Ouderen.	
	

4. Ingekomen	stukken.	
Uitvoeringsplan	WMO	is	net	met	Corine	al	doorgenomen.	Henri	zou	liever	de	term	
“kwetsbare	mensen	veranderd	zien	in	“mensen	die	het	nodig	hebben”.		Als	er	een	overleg	
komt	met	Lea,	zal	Sjoukje	dit	meenemen.	
	

5. Verslag	van	de	vorige	vergadering.	
N.a.v.	punt	4.	Marga	meldt	dat	het	met	de	foto’s	in	de	PowerPointpresentatie	goed	is	
gekomen.	
Het	verslag	wordt	goedgekeurd.	
	

6. Stand	van	zaken	Beleidsagenda.	
Het	overzicht	van	de	beleidsagenda	hebben	Els	en	Sjoukje	uitgebreid	met	adviezen	die	zijn	
uitgebracht	en	wat	er	aan	activiteiten	is	geweest.	Eigenlijk	een	opmaat	naar	het	jaarverslag.	
Sjoukje	loopt	de	onderwerpen	langs	met	een	korte	toelichting.	De	Startnotitie	
uitvoeringsplan	WMO	moet	vooral	een	praktisch	stuk	worden	van	beperkte	omvang	met	
concrete	voorstellen	over:		
• Mantelzorg		
• Samenhang	zorgmijding/	bemoeizorg	voor	de	meest	kwetsbare	inwoners	
• Maatwerkvoorzieningen	Wmo	(Indicatiestelling	van	maatwerkvoorzieningen	algemeen	

(onderzoek	LPBL).		Vervoer,	Huishoudelijke	hulp	en	de	Blijverslening		
• Beschermd	wonen	en	maatschappelijke	opvang	
• Versterken	van	het	voorliggend	veld	en	herijking	van	de	subsidies		
	
Jaarverslag	2020	en	werkplan	2021.	
Pira	vraagt	zich	af	hoeveel	mensen	op	de	website	het	jaarverslag	en	werkplan	echt	lezen.	Dat	
is	niet	te	zien.	Sjoukje	verzekert	hem	dat	de	Beleidsmedewerkers	en	de	wethouders	hier	
zeker	kennis	van	nemen.	Stefan,	Thomas	en	Pira	gaan	zich	met	assistentie	van	Sjoukje	over	
het	jaarverslag	en	werkplan	2021	ontfermen.	Sjoukje	doet	een	beroep	op	de	trekkers	van	de	
werkgroepen	om,	als	het	weer	kan,	signalen	uit	de	samenleving	op	te	pikken,	middels	een	
bezoek	aan	een	organisatie	en	deze	ideeën	aan	te	leveren	voor	het	jaarplan.	
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7. Stand	van	zaken	rond	de	werkgroepen.	
• Jeugd,	Coby.	Er	is	niet	veel	te	melden.	Er	kunnen	geen	bezoeken	gebracht	worden	en	dat	

ervaart	Coby	wel	als	een	handicap.	In	2021	wordt	het	plan	Jeugd	en	Jongerenwerk	aan	
de	AS	voorgelegd.	

• Sociaal	terrein:	Xandra	heeft	digitaal	kennis	gemaakt	met	de	beleidsmedewerkers	van	
SOW.	Hierbij	was	ook	Jan	Willem	aanwezig.	Verder	heeft	ze	contact	gelegd	met	Joke	Cats	
van	de	Voedselbank	en	de	deskundigen	uit	de	Pool	gemaild	dat	ze	in	januari	weer	van	
start	gaan.	

• WMO/Ouderen,	Marga.	Er	spelen	nu	2	dingen;	evaluatie	WMO,	maatwerkvoorzieningen	
en	de	campagne	De	waarde	van	het	ouder	worden.	

• 	Vraag	van	de	beleidsmedewerker	daarbij	was	op	welke	thema’s	zou	je	lokaal	kunnen	
insteken.	Vooral	Wonen	sprong	eruit	volgens	de	mensen	die	aan	een	overleg	hierover	
hebben	deelgenomen.	

	
8. Aktieplan	werving	leden	voor	de	Adviesraad.	

Stephan,	Thomas	en	Xandra	buigen	zich	hierover.	Het	doel	is	voor	het	jaar2021	3	nieuwe	
leden	te	werven.	In	eerste	instantie	voor	de	Deskundigenpool	die	dan	door	kunnen	stromen	
naar	de	Adviesraad.		Dit	wil	men	bereiken	door	het	aanmaken	van	een	social	media-pagina,	
die	iedere	week	geüpdatet	wordt	met	b.v.	korte	knipsels	uit	onze	vergadering.	Op	Facebook	
kun	je	heel	gericht	adverteren.	De	vraag	is	of	men	wil	dat	hier	een	deel	van	het	budget	aan	
besteed	gaat	worden.	Evaluatie	b.v.	na	een	half	jaar.	Marga	vraagt	om	toch	ook	de	klassieke	
kanalen	te	gebruiken.	Jan	Willem	stelt	voor	mensen	die	interesse	tonen	na	het	lezen	van	een	
oproep	op	de	social	media,	persoonlijk	te	benaderen	en	uit	te	nodigen	voor	meer	informatie.	
Sjoukje	adviseert	niet	zelf	een	Facebookpagina	te	openen,	maar	je	aan	te	sluiten	bij	een	
kanaal	dat	al	veel	volgers	heeft.	Het	werkgroepje	gaat	alles	op	een	rijtje	zetten	en	met	elkaar	
de	taken	afspreken.	Hoe	doen		Vlaardingen	en	Schiedam	dit?	
	

9. Actualiteiten.	
Noodkreet	aan	de	overheid	om		met	een	structurele	oplossing	te	komen	voor	o.a.	toereikend	
inkomen	garanderen	voor	alle	inwoners	van	Nederland,	Commissie	Borstlap,	stapeling	van	
schulden,	mede	door	gerechtsdeurwaarders.	Staatssecretaris	Jetta	Klijnsma	was/is	hier	mee	
bezig,	maar	het	schiet	niet	op.	
Congres	“Opbloeien	in	de	bijstand	of	wegkwijnen	in	de	bijstand”.	Thomas	stuurt	hierover	
een	link	naar	ons.		
Het	SCP	concludeert	in	een	rapport	dat	de	transitie	van	het	Rijk	naar	de	Gemeente	niet	goed	
is	gelukt.		
Respijtzorg	is	nog	weinig	bekend	en	niet	populair	bij	sommige	Gemeenten.		
Humanitas	heeft	nieuwe	eigen	acties	tegen	eenzaamheid.	
Bezorgdheid	over	kinderen	in	coronatijd,	m.n.	dekinderen	die	een	schoolkeuze	moeten	
maken.	
	

10. Rondvraag.	
Er	verschijnt	in	de	Schakel	een	advertentie	van	de	Adviesraad	met	een	terugblik	op	het	
afgelopen	jaar.	Voorstel	van	Marga	direct	in	het	nieuwe	jaar	weer	in	de	Schakel	of	andere	
media	aandacht	te	schenken	aan	de	plannen	van	de	Adviesraad	voor	2021.	Dit	zodra	het	
werkplan	voor	2021	klaar	is.			
In	januari	start		een	cursus	“Politiek	actief”.	In	het	kader	van	de	ledenwerving	wellicht	een	
trefpunt	van	potentiële	kandidaten	voor	de	Adviesraad.	

11.	Sluiting	
							De	vergadering	wordt	gesloten.	


